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#EDI PASTROVICCHIO, NOVI GRADONAČELNIK VODNJANA O PRVIM DOJMOVIMA

NAKON PREUZIMANJA GRADA I UTEGU ZEMLJIŠNIH AFERA, POSEBICE BARBARIGA-

DRAGONERA#

 

Što ste zatekli u Gradu nakon primopredaje vlasti, kakvi su vam prvi dojmovi kao

gradonačelnika Vodnjana nakon što ste u hrvatskim medijima proglašeni zvijezdom 1.

izbornog kruga koji je nakon 20 godina srušio IDS?

Zatekao sam ono što sam i očekivao – puno ljudi koji rade svoj posao. A mene je za početak

dočekalo također puno posla. Tijekom proteklih desetak dana koliko je prošlo od kada sam

preuzeo dužnost gradonačelnika razgovarao sam sa svim pročelnicima u Gradu, direktorima

javnih poduzeća i ustanova. Nisam još stigao razgovarati s čelnim ljudima vrtića, ali to ću učiniti

ovih dana.

Da, nakon prvog izbornog kruga bio sam na neki način zvijezda, ali to me nije zavaralo. Znam

da iza mene i hrabrih ljudi koji su pristali biti na mojoj nezavisnoj listi stoji veliki uspjeh, ali on je

rezultat rada svih nas. Ne mislim spavati na lovorikama, uspjeh koji smo postigli na izborima

nosi sa sobom i veliku odgovornost – da ono što smo obećali i ostvarimo. Tijekom kampanje

smo govorili da želimo biti uključivi i zaista ćemo to i biti. Želim biti gradonačelnik svih birača koji

su nam dali glas, ali i onih koji su svoj glas dali nekom drugom. Ostajem na tezi iz kampanje, da

samo zajedno možemo učiniti velike iskorake za naš kraj.

Koliko posla očekujete i koji su vam prioriteti do konca godine kada vas čeka izrada

novog proračuna? Jeste li zatekli višak zaposlenika u gradu i gradskim tvrtkama? Tko su

vaši prvi suradnici?

Posla je zaista puno, prije svega moram kao gradonačelnik ući u svaku poru Grada, da bih

odgovorno i kvalitetno mogao obavljati svoju dužnost.

 'Smeće je posvuda i to je jedan od problema s kojim se odmah na početku moram

ozbiljno pozabaviti'

Velik je problem cijele Vodnjanštine, neurednost, smeće je posvuda pobacano i to je jedan od

problema s kojim se odmah na početku moram ozbiljno pozabaviti. Ne znam znate li, ali mi

uskoro očekujemo šest tisuća ljudi koji dolaze k nama ljeti, a žive u svojim stanovima, kućama,

bespravno izgrađenim objektima. I ljeti je problem smeća strašno velik, ali moramo urediti naša

mjesta i zbog svih nas koji ovdje živimo i kojima je to jedini dom kojeg imamo. Razmišljamo o

tome kako vratiti ljude u starogradske jezgre koje su sada opustjele, a mnogi prostori zatvoreni.

Dosta ćemo promijeniti dosadašnji koncept Vodnjanskog ljeta, kako bismo bolje brendirali

Vodnjanštinu njenu povijest, tradiciju, ali i suvremenost.

Proračun ćemo pripremiti i dati Općinskom vijeću na usvajanje u zakonskom roku, a nakon što

završimo savjetovanje s našim građanima, jer i od njih želimo čuti koji su njihovi prioriteti.

Nova sistematizacija i ustroj gradskih službi
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Desetak dana nakon što sam gradonačelnik, teško mi je reći ima li i koliko zaposlenih viška. Moj

je stav da svima treba dati mogućnost da rade, a koliko vidim u Gradu Vodnjanu radi puno

vrijednih ljudi, među njima ima i onih kojima nije dana mogućnost da iskažu svoju inovativnost i

kreativnost. Mi ćemo učiniti baš to potaknut ćemo ljude u gradskoj upravi da budu kreativniji i

postanu dio tima koji će biti servis građanima, ali i dio tima koji će promišljati bolju budućnost

našeg kraja. Jedan čovjek ne može ništa sam učiniti, ali tim može zaista napraviti mnogo.

Sigurno ćemo napraviti novi ustroj gradskih službi, sačiniti novu sistematizaciju radnih mjesta,

oni zaposlenici koji se ne budu mogli uklopiti u novi način rada, ili se ne budu slagali s novim

ustrojem uvijek mogu potražiti novo radno mjesto negdje drugdje.

Moji su suradnici svi oni koji žele raditi za dobrobit građana Vodnjanštine.

Jeste li zatražili reviziju gradskih financija?

Reviziju ćemo svakako zatražiti, ali trenutačno smo u fazi utvrđivanja činjeničnog stanja u

Gradu, gradskim poduzećima i ustanovama, a potom slijedi i revizija.

'Nemam informacije o eventualnim istragama, mi smo svakako spremni na suradnju'

Prema neslužbenim informacijama u Vodnjanu traje istraga. Pretpostavlja se kako je riječ

o Barbarigi-Dragoneri i nekim sumnjivim prenamjenama zemljišta. Možete li nam reći

nešto opširnije, o čemu se radi? Očekujete li konačno rasvjetljavanje priče o hektarima

zemljišta koje je navodno za sebe kupio Danko Končar?

Osobno nemam informaciju o eventualnim istragama, pa upit o tome možete uputiti nadležnim

institucijama. Mi smo svakako spremni na suradnju. Zaista se nadam da će se sve kupnje

zemljišta na Vodnjanštini razriješiti i da će institucije odraditi svoj posao.

Trenutno je na javnom uvidu dokumentacija za poslovno-proizvodnu zgradu tvrtke

Oleum Maris u Galižani koja je u vlasništvu još jednog tajkuna poznatog iz afere

urbaniziranja 5 ha zemljišta u selu Salamunišće kod Gračišća u vrijeme kada je bivši

načelnik Mijandrušić (IDS) i sebi urbanizirao zemljište. Kako to komentirate?

Podržavamo svaku investiciju koja se događa u našem Gradu i sa svim investitorima želimo

kvalitetnu suradnju. Moram naglasiti da sam funkciju gradonačelnika tek preuzeo, ali želim reći

da spomenuti predmet detaljno proučavam sa svojim suradnicima i svaka odluka koja bude

donesena bit će u skladu sa zakonom. (iPress)
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